

在神沒有難成事

NOTHING IS IMPOSSIBLE

Eugene L. Clark

註：開始先唱副歌，唱完每節後再唱副歌。
Note: Sing the refrain at the start, then after each stanza.

Eugene L. Clark

Refrain i i - 3 5 | 7: 7 7 - 3 5 | 6 6 6 5 | 4 - - - |

(副) 在神 沒有難成事， 正當 全心倚賴 祂；
Noth- ing is im- pos- si- ble when you put your trust in God;

i i - 2 4 | 7: 7 7 - 2 4 | 6 6 7 6 | 5 - - - |

在神 沒有難成事， 正當 全心信 祂 話。
Noth- ing is im- pos- si- ble when you're trust- ing in His Word.

3: 3 3: 3 4 5 | 6: 6 6-- | 4: 4 4: 4 5 6 | 7: 7 7-5 |

請聽神的聲音 何明朗：“在我豈有難成的事麼？”你
Heark-en to the voice of God to thee: “Is there an- y- thing too hard for Me?” Then

3: 3 3 - i | 2: 2 2 - 7 | i: i i - i | 6--6 | 5: 5 5 - 5 |

當專心 完全靠神， 安息在祂話中； 每一件事，每
put your trust in God a- lone and rest up- on His Word; For ev- 'ry- thing, oh

#5: 5 5 - 5 | 6 6 7 i | 4: 4 4 - 3 | 1: i - - | 5: 5 - - | Fine

1 末節唱 2 Last stanza

一件事，每一件事神 都必能 成就！ 成就！
ev- 'ry- thing, yes ev- 'ry- thing is pos- si- ble with God! with God!

5 | i 7 6 5 4 3 | 2 2 3 4 - 4 | 7 6 5 6 5 4 | 3 - - -

一從 聖經中我領受 寶貴應許 在神沒有難成的事：
1. I read in the Bi- ble the prom- ise of God, That noth- ing for Him is too hard.

5 | i 7 6 5 4 3 | 2 2 3 4 - 4 | #4 5 6 i 7 6 | 5 - - - D.C.

若 我們能 全心相 信祂話語， 祂 能做不可能的事。
Im- pos- si- ble things He has prom- ised to do If we faith- ful- ly trust in His Word.

二 因神的話語如同錨拋穩固，
正當無定狂風飄搖；
縱因人軟弱常會失敗傾覆，
神話語永遠不動搖。

三 “在我凡事都能”聽你神話語，
這是為你，何不領受？
神永不能失信—這是祂應許，
凡祂所說，祂必成就！

2. The Word of the Lord is an anchor secure
When winds of uncertainty blow;
Though man in his weakness may falter and fail,
His Word will not fail us we know.
3. “All things are possible,” this is His Word.
Receive it, 'tis written for you.
Believe in His promises, God cannot fail;
For what He has said He will do.